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Sak L: Godkienne de stemmeberettigede
- Til stede:24
- Antall stemmebereffigede: Wtq

Vedtak: Godkjent

Sak 2: Godkienne innkallingen, sakliste og forretningsorden
Ingen innvendinger. Godkjent
Vedtak: Godkjent

Sak 3: Vale av:
- Ordstyrer/dirigent: Trine Svegård

- Møtesekretær: Mona Kalvå
- To medlemmer til hunderskrive protokollen: Marianne Eidsmo og Frode Nilsen

Sak 4: Behandle idrettslagets årsberetning, herunder eventuelle gruppeårsmeldinger

Årsberetning 201 7, Gauldal fotbatlklubb

St-vret 2017 har bestått av:

Leder:
Nestleder:
Økonomi ansvarlig:
Seketær:
Sportslig leder:

Ansvadig bamefotball:
Tiltaksansvarlig:

Kontaktpersoneri Komiteer

Dommerkontakt:
Trenerutvikler:
Baneansvarlig Ler:
Baneansvarlig Lundamo :

Baneansvarlig Hovin:
Leder Eat Move Sleep-cup

Leder Lundamo-cup:
Leder GFK fotballskole:

Laqleder/trenere

Arild Bonen
Frode Reppe

Magne Lundemo
MonaKalvå
Lars Ame Andreassen

Janne Enlid
Kristin Segtnan

Svein Kare Yttergård-Strand
Kjetil By
Isak Einvik og Ø1vind Mellingen
Steinar Hovin
Kjartan Moen
John Ola Snumrås
Anders Lehn
Arild Borren/Mina Evj en

G7 og J7 Sør Odd Inge Aunøien
Bard Ame Krogstad
Svein Hovin

Nils Bakken

G7 Midt Marius Pedersen

Jonny Rødsiø

Lisa Æexandra Aune Rødsjø



J7 Midt Øyvind Bonesrønning
Anders Biørgen

Gumhild Midtlyng

G7 og J7 Nord Gunnar Senneset Sturla Mosand
Marianne Eidsmo

G8 Sør Camilla Trang Marthe Henriksen

G8 Midt Bjørnar Werkland
Braee Folstad

Mari-Ann Midtflå Jønland

G8 Nord Øwind Dahle Ingunn Sørgard Fremo

J8 Midt Eli Kristin Rosset

Linn H. Lund
Kristin Segtnan

J9 Sør MonaEsphaug Bente Randen

G9 United (Sør og Midt) Eivind Aron Oddli
Joakim Stenvik
Vidar Fuglas Krogstad
Petter Leinslie

Mafte Stamnsve

J9 Midt Ole Martin Fremo
Gaute Bjømli

LisaNordhaug

J9 Nord Frode tndseth
Bjørn Grønli
Stein Eidsmo Hova

Heidi Grønli

G9 Nord Trond H. Reitan
Janne Renate Olden

Rolf Høiseth

Gl0 Nord Jan Roger Aukan
Tore Stensås

Ingebrigt Bjørseth
Geir OveHøiseth

Gl0 Midt Per Terje Ler
Tore Walseth

Sissel Rørvik Eggen

GlO Sør Odd-Geir Kristiansen Sigrunn Torstensen

Gll Enok Engen

Daniel Folde Eggen

Eirik Segtnan

Arild Borren

Anbjørg Engen
Beate Horg

Jl1 I Jon Ståle Lindreitli
Odd Henning Ler

AinaReitan

Jll 2 Klaus Arild Sandøy

Gaute Bjømli
Kim Kolstad

Heidi Bakken
LenaHelgemo

G12 Torkild Sunnset

Jon Roar Hovin
Torbjørn Dyrseth

Line Mellemsæter
Susan Stuen Børseth

lt2 Jan Olav Hamremoen Oddrun Bemtsen
Siv Marit Horigno

Gt3 Trine J. Svegard

Amstein Bye
Terje Inseth

Roy Fuglås

Maya Belsvik
Linn Woldmo

J13 Odd Inge Fremo
Frode Nilsen

Knut Henrik Krogstad

Gl4 Tore Friberg
Morten Stensås

Magnus Sæheim

Ann Kristin Landsem

Turid Opland

J1.4 Jon Egil Busklein
Eeil Kare Lium

Wenche Aasenhus

Ann-Synøve Eidsmo

Gt6 Dag Alexander Gamst

Thomas Essen
Eirin Folde

It7 Mikael Larsson Mona Kalvå



Marius Borren
Jo Erik Andreassen

Herrer Frank Melum
Are Grytdal
Robert Kirkvold

Tor Lundemo

Styret

Det er holdt minst 1l styremøter, allmøter/foreldremøter, 3 trener/lagledermøter og trenerforum.

I tillegg har styret stilt opp på foreldremøter for lag. Leder har deltatt på lederlunch på Lerkendal, og styret har deltatt på

klubbforum.

Sakene har vært knlet til giennomføring av sesongen, treningstider, kamper og øwige arrangementer.

Saker vi harjobbet med:

- Laginndeling og påmelding til miniserien
- Trener og laglederkabalen
- Laglederhandbok
- Dommeroppsett
- Dugnad med salg av toalettpapir
- Få orden på og &lle opp med utstyr i bodene. Balleq vesteq hattel isposer, kioskutstyr, div
- Innhenting av politiattester
- 4lae deltok på Gothia-cup i Gøteborg i juli
- Det ble kjøpt inn 4 ballbinger til 3'er fotball
- Innkjøp og montering av brakker ved Lundamo kunstgress

Atrangementer

GFK-cup 2017
GFK-cup ble arrangert 10.-11. juni 2017.BiÅe anleggene på Lundamo og Hovin ble benl'ttet. Det var også planlagt å bruke

Flå-arenaen, men pga kun et fatall antall I l-erlag, ble ikke gressmatta på Flå ben14tet. På Lundamo var klubbhuset kiosk og

kjøkken og sekretariatet og premieseremoni ble lagt til Lundahallen. I tillegg ble skole§økkenet benyttet. Kunstgress ble

benyttet i hovedsak til 3v3-kamper. Gressbanen ble benyttet til 5-er og 7-er

På Hovin var alle kampene lagt til gressbanen og kiosk og sanitæranlegg ble benyttet der.

Til sammen var det påmeldt 137 lag.
Påmeldte lag: Buvik, Flatas, GFK, Gimse, Heimdal, IL Snøhett4 Kattem, Leinsfand, Malvih Melhus, Oppdal, Orkanger,

Ranheim, Rennebu, Romolsli4 Singsås, Sjetne, Skaun Sokna, Strindheirq Støren, Tiller, Tryggllade, Trønder-lyn.

Det b1e spilt kamper på 3-er baner, 5-er-baner, 7-erbaner. Det ble påmeldt 89 3v3-lag

Gauldal FK I - G2005 var det laget som scoret flest mål (27) iløpet av cupen. Tryg{Lade G2004 scoret 20 mål.

ÅntEll lcg per klerse

JShi

Det ble etablert en hovedkomite som bestod av 17 funksjoner, noen av funksjonene var besatt av samme person.

Dugnadskomiteene ble satt sammen av foreldre til spillere på fortrinnsvis Hovin og Lundamo, med noen medhjelpere fia
Flå.

Ettersom GFK-cup ble arrangert på to steder ble det etablert ån hovedansvarlig for hver komiG, men med egne

komitdmedlemmer på hvert spillested.

GFK-cup gikk med overskudd på ca 100.000 kroner.
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GFK-cup 2018 er planlagt til 9.-10. juni. Velkommen
Leder: Anders Lehn

Tine fotballskole 2017
fuets fotballskole ble i år arrangert på Flå stadion 16. - l8juni. fuet for prøvde vi å kjøre en egen fotballskole i regi av

Gauldal fotball klubb, gikk greit det men vi gikk tilbake til Tine fotballskole igien i ar.

I og med at Tine Fotballskole feiret 20 ars jubileum så fikk vi i ar skikkelig kule t s§orte med gull farge og Tine
fotballskolen sekk.

Vi var ca 50 deltagere fra alder 6 til 10 ar. Nytt av året var at fotballskolen b1e kjørt på helg og ikke ukedag og det ttjalp på

både med hjelp fra foreldre til bade mat ordning og trenere.

Været var ikke med oss hele tiden, men barna hadde det gøy fordi.
Fredagen møttes de klokken 17.00 for registrering, så var det aktivitet/lek/fotball fram til ca 19.30 før vi avsluttet med frukt
og drikke fra Tine.
Lørdag og søndag var det oppmøte 10.00. Lunsj i 12 tiden og avsluttet dagene kl 15.00 med frukt og drikke fra Tine.

Mina Evjen

Eat Move Sleep Cup 2017

EMS-cup ble avholdt 2.-3. september 2017 på Melhusbanken Arena Flå Ca 160 lag doltok i ar, noe som er en svak

tilbakegang fra tidligere år. Noe av dette kan kans§e forklares i at vi awiklet 13- og- l4-arsklassene. Dette giorde vi fordi vi
for første gang på lenge skulle arrangere cupen på en bane i stedet for to. Awiklingen av gammelbanen som cuparena må

vel sies å være en lettelse for arangementet. For forste gang ble det også arrangert 3-erfotball på EMS-cupen, noe som også

gikk veldig bra.

Vi erfarte at overgangen til en sunnere profil på cupen ikke gikk utover salget i kioskene, snarere tvert imot. I ar b1e kiosken

inne i gl,,rnsalen svært lite bnrkt, noe som er et godt bevis på at vi hadde godt vær hele helga.

Den største utfordringen i fu var å fr satt opp vaktlister. Mange jeg henvendte meg til for å ta vakter, kunne fortelle at de

hadde tatt vakt på GFK-cupen, uten at jeg kunne finne dette igien noe sted. Dette må bli bedre til neste ar.

Nar dette er sagt, må komiteen få rette en stor takk til alle som stilæ opp på vakter under cupen. Alle tilbakemeldinger vi har

åU tyder på at vi sammen har gitt et svært godt inntrykk av klubben. Mange sier at de kommer tilbake.

Økonomisk ble det et solid resultat også i ar, for detaljer viser vi til klubbregrrskapet.

Sportslis rapport
Sportslig leder:
Vi har hatt med 17 lagi kretsserie, I I lag i miniserien og 12 lag som har deltatt i 3v3 tumering
Herrelaget tronet nest øverst på tabellen nesten hele sesongen, og hadde et håp om å vinne serien og dermed rykke opp en

divisjon. Siste og avgjørende kampen var mot Leik på hjemmebane. Leik trengte uavgiort for å vinne serien, og GFK måtte

vinne. Dessverre gikl< Leik av med seieren og Gauldal må spille i 6.div ett ar til.
Vfut Gl4 lag som spilte 9'er i 3.div ble avdelingsvinner. Gratulerer!

J13 vant Orkdal Sparebank-cup. Gratulerer!
De enkelte lagene har skrevet egne å,rsberetninger.

Lars Ame Andreassen, Sportslig leder GFK

Trenerutvikler:
Sesongen 2017 badde tema «Jenter i fokus», altså bade kvinnelige trenere ogjentelag.

Jeg prioriterte oppfølging av vare 5 kvinnelige trenere. Disse ble fulgt opp individuelt ut ifra faglig kompetanse og

trenerbakgrunn. De ble individuelt gitt utfordringer de måtte prioritere i sin treningshverdag for at vi på en best mulig måte

ivaretar spillerne. Utfordringene ble tatt godt imoL noe som viser at de q,nes det er greit å være trener i GFK.

Mitt andre prioriterte område varjentelagene i GFK og Deres trenere. Fokuset her ligger i å bevisstgiøre trenere atjentene

IKKE skal behandles ulikt fra guttene nar det gjelder trening. Still de samme kravene. Men, på jentelag må en være spesielt

oppmerksom på sakalte «klikker», aitså grupperinger innad i laget.

Dessverre ser vi, når vi kommer opp i alder, at det er stor variasjon på holdninger hos jentene.

Det ble utlyst og glennomført en kveld med «fiener-trening», noe som var etterspurt av flere. Dessverre deltok bare 2 (!)

trenere denne kvelden, men vi kommer sterkere tilbake.

Det ble utlyst og innkalt til «Bamefotballkveld», med forventet deltakelse på mellom 40 og 70 personer. Både trenere og

foresatte i bamefotballen ble invitert. 4 personer kom, arrangement avlyst.



Jeg hadde ansvaret for det faglige vsd axrangementet «Tine Fotballskole». De deltakende bama trorjeg hadde en god
opplevelse, men selve giennomføringen ble for darlig planlagt. Å kjøre arrangementet over helg er lurt. Men hvis GFK skal
iurangere Tine Fotballskole i 2018 må andre l«efter inn da jeg ikke har kapasitet grunnet kurs.

Det ble avholdt to trenerforum, var og høst. Varierende deltakelse.

Oppfordring til GFK: Fullfør «klubben som sjef», klubbens Sportsplan må følges opp på feltet. Vi ser for mange awik som

dessverre resulterer i et stort frafall av spillere.

Kjetil By, Trenerutvikler

Dommere:
Det ble anangert et klubbdommerkurs før sesongstart 2017.
l6 ungdommer i alderen l2-15 år deltok.
Kurset ble arrangert på i GFK sine klubblokaler på Lundamo. Det var ca like mange deltagere fra alle tre bygdene.

Like før sesongstart ble det avholdt en samling for klubbdommere som samtidig firngerte som en evaluering av sesongen
2016. Det var en enkel servering med pizza og brus. Oppmøtet var bra.
Før Eat Move Sleep Cup ble det avholdt en oppfriskningskveld for dommere som skulle dømme under cupen.

Etter sesongen hadde vi en tilsvarende samling for klubbdommere som vi hadde i forkant av sesongen, oppmøtet her kunne
vært bedre-

En klubbdommer, Hilde Kalvå, tok rekruttdommerkurs i høst og starter som rekruttdommer våren 2018.

Svein Kåre Yttergard-Strand
Dommerkontakt GFK

Sluttord

Styret vil rette en takk til alle som på ulike måter har bidratt til at sesongen 2017 ble gjennomført på en bra måte.

Lundamo, februar 2018

Styret i Gauldal Fotballklubb

Vedtak: Godkjent

Sak 5: Behandle idrettslagets resnskap i revidert stand
Vist på storskjerm som eget dokument. Regnskapet er revidert muntlig, men ikke skriftlig.
Magne svarer på spørsmåI.

Vedtak: Godkjent gitt at det blir signert innen 24 timer

Sak 6: Behandle forslae og saker
A) Lov for idrettslaget

Forslag: Ingen endringer
Vedtak Godkjent uten endringer

B) Sportsplan
Forslag: Ingen endringer
Vedtak Godkjent uten endringer

C) Treningsavgift
Forslag:
Redusere avgiften for GJ6 fra 600 til 300 kr (3'er)
Øke avgiften for GJ8 og 9 fra 600 til 750 kr (5'er)



Øke avgiften for GJ10 fra 600 til 850 kr (7'er)
Øke avgiften for GJl1 og 12 fra 800 til 850 (7'er)
Øke avgiften for GJl3 og 14 fra 950 til 1000 kr (9'er)
Æle spillere født2004-2012 og som betaler treningsavgift får ved sesongstart hver
sin fotball av GFK som skal benyttes til trening og kamp.

Styret foreslår disse satsene for treningsavgift 2018:

Alle aktive spillere må betale ffeningsavgift til fotballklubbenre tale trenmgsavgllt tr
Årsklasse Pris

GI 6 Q012) 300

GJ 7 (201l) 600

GJ 8 (2010) 750

GJ 9 (2009) 750

GJ l0 (2008) 850

GJ 11 (2007) 850

GJ 12 (2006) 850

GJ 13 (200s) 1000

GJ t4 (2004\ 1000

GJ 15/16 7'er (2003.2002\ 1200

cJ l5/16 Il'er (2003,2002) 1200

117 1200

Herrer 11'er (2001 opp) 1500+1500

G iunior f.1998-99 1000+1000

Oldboys i serie 1500

Oldsirls i serie 1500

Vinterlrening 10-16 ar 204

Vintertrening 17 år-senior s00

Alle spillere født2004-2012 og som betaler treningsavgift frr ved sesongstart hver sin fotball av GFK som skal

benyttes til trening og kamp.

Dersom økonomiske grunner gtrør atbarn ikke kan være med på fotballtilbudet,
Kan man søke fotballstyret om reduksjon eller fritak av kontingent.
Spillere på seniomivå som ikke kan fullføre sesongen pga skolegang en annen plass i landet, kan søke om halv

treningsavgift.
Søknadsfristen er l.august. Halv treningsavgift kan også gis til spillere som flytter "hjem" og spiller kun
høstsesongen.

Vedtak: Godkjent som fremvist. Kommentar: Spillere betaler for det året de er født, ikke det
laget de spiller for. (Eks. 14 åringer som spiller på 15 års lag)

Sak 7: Fastsette medlemskontingent
Forslag: Uendret fra 2017

Alle aktive utøvere, dommere, trenere, lagledere og styremedlemmer må betale medlemsavgift til Gauldal Fotballklubb.

Medlemmer over 15 ar registreres som voksen.

20

Medlem Pris

Enkeltmedlemskap 100

Familiemedlemskap 300
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Vedtak Godkjent som fremvist

Sak 8: Vedta idrettslaeets budsiett
Vist på stors§erm som eget dokument.
Arild og Magne sva.rer på spørsmål.

Vedtak Godkjent som fremvist

Sak 9: Behandle idrettslaqets orsanisasionsplan
Vist på storskjerm som eget dokument. Trine går giennom.
Forslag: Ingen endringer
Yedtak Godkjent som fremvist

Sak 10: Foreta følsende valq:

Leder: Arild Borren Velges for 2 ån

Nestleder: Frode Reppe Ikke på valg
Økonomi: Marte Stamsve Velges for 2 år
Sekretær: Mona Kalvå Ikke på valg
Sportslig leder: Lars Arne AndreassenVelges for 2 år
Tiltaksansvarlig: Ingrid Eidem Hova Ikke på valg, velges ny for ett år

etter ønske fra styret
Ansvarlig barnefotball: Jarure Enlid Ikke på valg
Varamedlem: Annika Øie Velges for 2 år
To revisorer: AnnSynnøve Eidsmo A:Velges for 2 år

Grete Eggen B: Ikke på valg
Valgkomit6 Leder: Hans Byfuglien Velges for 2 år

Medlem A: Tore Forset Velges for 2 år
Medlem B: Ann-Synøve Eidsmo Ikke påvalg
Varamedlem: Amstein Bye Ikke på valg

Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd idrettslaget har representasjonsrett:

Melhus idrettsråd.
Årsmøte 2018 ga styret fullmakt til å velge en fra styret som representant i Melhus idrettsråd.

Vedtak Valgkomiteens innstilling ble vedtatt uten endringer

Å:smøtet ferdig ca. YJ. 2045
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